

KTSP holds family day in Sandakan

KUCHING: KTS Plantation Sdn Bhd (KTSP) treated employees to a 'Family Day' outing at Lokan Camp in the Segaliud Lokan Forest Reserve in Sandakan, Sabah recently.

The Family Day was the culmination of KTS Sdn Bhd's 60th anniversary celebration throughout the month.

In the preceding weeks, various activities were held such as football, sepak takraw, volleyball and badminton, which drew overwhelming response from all employees.

At the Family Day, the event chairman Peter Tiong, in his opening speech, thanked all employees for their commitment and dedication in ensuring that the company is among the most recognised forest management companies in Malaysia, especially in the aspect of Sustainable Forest Management (SFM).

Among others, he highlighted the recognitions received by the company in the recent years namely the Leadership in Sustainable Award by the Malaysian Timber Certification Council (MTCC) at its 20th Anniversary Awards in 2019 and the Environment and Sustainability Distinction Awards by MTC Malaysian Timber Industry Awards in 2022.

"These achievements will not have been possible without the commitment from all parties at all levels; including the general workers, and they are a



The big family of KTS Plantation Sdn Bhd pose for a group photo.

testimony of the excellent team work at all levels," Tiong said.

He also thanked the top management for their continuous support in ensuring the success of the event.

SAO Manager (Forests) Collin Goh graced the opening of the Family Day, where various games and telematches were held throughout the day.

To add colours to the event,

several food stalls offering sumptuous local delicacies were opened for visitors and the Lokan Camp community.

In the evening, the Family Day participants were treated to a sumptuous buffet dinner while being entertained by talents in the company with their karaoke renditions.

A karaoke competition was the highlight of the evening

followed by a prize giving ceremony for the winners of games carried out during the Family Day and its preceding weeks.

At the closing ceremony, Goh reiterated the importance of having the sense of 'family and togetherness', which is the culture of KTS.

"As such, all workers must know that they belong to

the KTS big family where harmony must be maintained to ensure a conducive working environment for everyone to contribute to their best ability," he said.

Looking back on the successes recorded by KTSP since 1994, he reminded all present that the organisation recognised and appreciated all their contributions and hard work.

...the commitment from all parties at all levels; including the general workers, and they are a

...to add colours to the event, several food stalls offering sumptuous local delicacies were opened for visitors and the Lokan Camp community.

...the highlight of the evening followed by a prize giving ceremony for the winners of games carried out during the Family Day and its preceding weeks.

...know that they belong to the KTS big family where harmony must be maintained to ensure a conducive working environment for everyone to contribute to their best ability," he said.

...Looking back on the successes recorded by KTSP since 1994, he reminded all present that the organisation recognised and appreciated all their contributions and hard work.



▲启德行种植园经理Paul Liao颁发冠军奖予足球队队伍。
▶启德行种植私人有限公司的大家庭。

啓德行60週年慶



辦多項遊戲競賽 KTSP家庭日增情誼

(本报山打根28日讯)配合启德行(KTS)集团60周年庆,启德行种植私人有限公司(KTSP)最近在Segaliud Lokan森林保护区的Lokan营地举行了家庭日。

有关家庭日活动,是该公司配合启德行60周年庆祝活动的高潮。

在这之前的几周,该公司举办了多项活动,如足球、藤球、排球和羽毛球,吸引了员工们的热烈响应。

張守廣：傑出成就

在家庭日活动中,活动主席张守广在开幕词中感谢员工们的贡献,确保公司成为马来西亚最知名的森林管理公司之

一,特别是在可持续森林管理方面。

其中,他强调,2019年马来西亚木材认证理事会(MTCC)颁发可持续发展领导奖和2022年马来西亚木材理事会(MTC)颁发马来西亚木材工业奖的环境和可持续发展杰出奖。

“如果没有全体员工的承诺,这些成就是不可能达成的,他们是优秀团队工作的证明。”

他还感谢高层管理人员的持续支持,确保活动的成功。家庭日活动由SAO经理(森林)吴致菘主持。

在整个家庭日期间,举办了许多游戏和竞技比赛,以加

强各级员工和整个公司社区之间的友好关系。

为了增添活动的色彩,还为访客和Lokan营地社区开设了多个美食摊位,提供丰盛的当地美味佳肴。

晚上,家庭日的参与者在享受丰盛的自助晚餐的同时,也欣赏才艺表演。

卡拉OK比赛是当晚的亮点,随后为家庭日期间及几周的游戏获奖者举行了颁奖仪式。

吳致菘：須保持和諧

在闭幕式上,吴致菘重申了拥有“家庭和团结”意识的重要性,这也是启德行的文化。

因此,他说,所有员工必须知道他们属于启德行这个大家庭,必须保持和谐,以确保拥有一个有利的工作环境,让每个人都能发挥自己的最大能力。

回顾启德行种植私人有限



员工们在家庭日活动上跳尊巴舞。

公司自1994年以来所取得的成功,他提醒所有在场的人,该

公司感谢他们的所有贡献,感谢他们的辛勤工作和奉献,这

也是该公司所坚持的价值观之一。